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- Argument za organizacją Zimowych Igrzysk Olimpijskich, który powinien podawać każdy mieszkaniec

Krakowa i każda osoba, która Krakowowi dobrze życzy jest taki, że nie ma lepszego przedsięwzięcia,

które równie mocno będzie propagować nasze miasto na świecie oraz sprzyjać jego szybkiemu

rozwojowi – mówi w rozmowie z www.krakow2022.org adwokat Janusz Długopolski.

Janusz Długopolski – to były zawodnik i instruktor narciarstwa alpejskiego, autor projektu

ustawy „Prawo Szlaku" dotyczącej udostępniania terenów dla budowy tras

turystyczno-sportowych w tym tras narciarskich (zjazdowych, biegowych). Stały przedstawiciel

PKL SA ws. inwestycji i wypadków narciarskich.

Cały wywiad jest dostępny na stronie: 

www.krakow2022.org/pl/aktualnosci/zio-to-dobry-interes-dla-krakowian.
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